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Almelo, 6 september 2010 

Betreft: afschaffen strippenkaart per 18 november 2010 

Geachte bestuurder, 

Tot onze schrik bereikte ons vorige week het bericht dat de provincie Overijssel en de Regio Twente 
voornemens zijn om per 18 november de OV-chipkaart volledig in te voeren en hier aanstaande 
donderdag 9 september een verzoek daartoe aan de Minister van Verkeer en Waterstaat te sturen. 
Het afschaffen van de strippenkaart heeft verstrekkende gevolgen voor reizigers en het is dan 
ook onverantwoord om dit op zo'n korte termijn te doen zonder het democratische toezicht dat bij 
een dergelijk besluit past. Wij vragen u daarom om nadrukkelijk bij het College van Gedeputeerde 
Staten en het dagelijks bestuur van de Regio Twente te vragen dit omvangrijke besluit niet op deze 
overhaaste wijze te nemen. 

Democratisch toezicht ontbreekt volledig 
De reisconsumentenorganisatie ROCOV voor West-Overijssel heeft afgelopen zomer een vooralsnog 
negatief advies afgeven over de afschaffing van de strippenkaart. Provinciale Staten zijn nu nog in 
afwachting van de reactie van GS. De SP-fractie heeft hierover al eerder bij de Gedeputeerde om 
opheldering gevraagd maar het zou allemaal tijdig goed komen. Wij twijfelen daar ernstig aan. Dit 
besluit heeft tot gevolg dat vanaf 18 november niet meer met een strippenkaart gereisd kan worden in 
de gehele provincie Overijssel inclusief de regio Twente. Sterker nog, de samenwerkende overheden 
Oost Nederland zijn voornemens om per 18 november het reizen met papieren vervoersbewijzen in 
Flevoland, Overijssel en Gelderland af te schaffen. 

Om op tijd toestemming te kunnen krijgen van het Ministerie van Verkeer & Waterstaat moet 
vóór 10 september een aanvraag tot volledige invoering van de OV-chipkaart ingediend worden. 
Door deze korte termijn is het dringend gewenst dat de leden van Provinciale Staten alsmede de 
leden van de Regioraad Twente de mogelijkheid kregen om vóór 10 september tijdens een extra 
commissievergadering van gedachten te wisselen over de nu ontstane situatie. Zoals u begrijpt zal 
dat op deze korte termijn niet gaan. Daarom doen wij een dringend beroep op u, om uw zorgen 
kenbaar te maken bij respectievelijk het College van GS en het DB van de Regio Twente. Betrokken 
gemeenten kunnen hiermee hun invloed aanwenden op het besluit om binnen drie maanden de 
strippenkaart af te schaffen. 
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Invoering OV-chipkaart nog niet verantwoord 
Het besluit om nu binnen drie maanden de OV-chipkaart in te voeren is ook onverantwoord omdat 
het systeem nog helemaal niet klaar is om als enige betalingsmiddel voor het openbaar vervoer 
te functioneren. Er zijn nog teveel technische problemen en reizen met de OV-chipkaart is voor te 
veel reizigers aanmerkelijk duurder. Het is onduidelijk in hoeverre deze problemen tijdens de zomer 
opgelost zijn. Landelijk spelen er ook nog dusdanig veel problemen met het systeem van de OV-
chipkaart dat invoering op dit moment tot een chaos zou leiden. Een groot deel van de reizigers is 
nog niet bekend met de OV-chipkaart. Bij grensoverschrijdend vervoer komt het nog altijd voor dat 
OV-chipkaarten niet gebruikt kunnen worden en voor gebiedsgebonden abonnementen is nog geen 
oplossing gevonden. Het is dus nog niet voor iedereen mogelijk om met de OV-chipkaart te reizen, 
maar de andere betalingsmiddelen worden wel al afgeschaft. Dit levert een onwerkbare situatie op. 
Om dergelijke problemen bij de volledige invoering van de OV-chipkaart te voorkomen hebben we 
een 15-puntenplan geformuleerd met voorwaarden om een geslaagde invoering mogelijk te maken. 
Zolang niet aan deze voorwaarden voldaan is kunnen wij niet instemmen met het afschaffen van de 
strippenkaart, en wij hopen daarbij op uw steun te kunnen rekenen. 

Aangezien er nog te veel problemen zijn met de prijs, het gebruik en de techniek van de OV-chipkaart 
is het onverstandig om op dit moment de andere betalingsmiddelen voor het openbaar vervoer af 
te schaffen. Het is dan ook onbegrijpelijk dat men nu van plan is om hiertoe te besluiten zonder 
enige mogelijkheid tot democratisch toezicht. Wij hopen dan ook dat u ons zult steunen in onze 
oproep om de besluitvorming over de OV-chipkaart op te schorten totdat zorgvuldige discussie en 
besluitvorming over de voorwaarden voor volledige invoering van de OV-chipkaart plaatsgevonden 
heeft. 

Hoogachtend, 

Gezina van der Ven-Lodder 
SP-Statenlid Overijssel 

Bijlage: 15-puntenplan volledige invoering OV-chipkaart 

Deze brief wordt mede ondersteund door de SP fractievoorzitters: 
Annelies Futselaar, Enschede 
Elizabeth Mook-Matualatupauw, Deventer 
Floor van Grouw, Hengelo 
Javier Cornelissen, Almelo 
Richard Boddeus, Kampen 
Petra van Roosmalen, Steenwijkerland 
Rob Kolner, Borne (afdelingsvoorzitter) 
Sandra Schrooyen, Hof van Twente 
Tjitske Siderius, Zwolle 
Willy Lourenssen, Raalte 



15-PUNTENPLAN VOLLEDIGE INVOERING 
OV-CHIPKAART PROVINCIE OVERIJSSEL EN REGIO 
TWENTE 
Toegankelijkheid 
1. De OV-chipkaart is volledig geschikt voor gebruik door alle groepen reizigers, inclusief 

gehandicapten en blinden/slechtzienden 
2. De OV-chipkaart wordt door minstens 75% van de reizigers gebruikt 
3. Ook bij grensoverschrijdend vervoer kan gebruik gemaakt worden van de OV-chipkaart 
4. Abonnementhouders krijgen geen boete wanneer zij binnen hun abonnement reizen maar 

niet ingecheckt hebben 

Tarief 
5. Reizen met de OV-chipkaart is gemiddeld genomen voor reizigers niet 

duurder dan reizen met de strippenkaart en grote verschillen daarbij tussen 
gemeentes worden voorkomen 

6. Alle kortingen en kaartsoorten zijn ook verkrijgbaar op de OV-chipkaart, inclusief 
dalurenkaartjes 

7. Per reis wordt één keer het opstaptarief betaald 
8. De aanschafprijs van een OV-chipkaart bedraagt niet meer dan de kostprijs 
9. Bij diefstal, verlies of defect van de OV-chipkaart worden abonnementhouders schadeloos 

gesteld ten aanzien van de extra reiskosten in de overbruggingsperiode 

Privacy & Veiligheid 
10. Het besluit tot vervanging van de huidige chipkaarten is genomen en binnen 2 jaar zijn veilige 

OV-chipkaarten verkrijgbaar 
11. De OV-chipkaart is voor het personeel minstens even veilig, overzichtelijk en controleerbaar 

als de strippenkaart en menselijk toezicht blijft overeind 
12. Ook voor anonieme OV-chipkaarten zijn kortingsvarianten beschikbaar en de provincie 

Overijssel en de Regio Twente zal zich hard maken voor het verkorten van de bewaartermijn 
van alle reisgegevens tot 1 jaar 

Techniek 
13. De in- en uitcheckpoortjes functioneren ten minste 95% van de tijd naar behoren 
14. Alle reizigerstransacties zijn binnen 24 uur in te zien in het online transactieoverzicht 
15. Reeds bekende technische problemen als de overgang naar het kortingstarief om 9 uur, 

GPS-problemen met het herkennen van bushaltes en reizen met een gebiedsgebonden 
abonnement zijn opgelost 

September 2010 
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Gemeentebestuur Hellendoorn - afschaffing strippenkaart 

Van: SP Overijssel <spoverijssel@gmail.com> 
Aan: griffies in Ov <raadsgriffie@almelo.nl>, griffies in Ov <raadsgriffie@hengelo.nl>, griffies 

in Ov <raadsgriffie@enschede.nl>, griffies in Ov <raadsgriffïe@zwolle.nl>, griffies in Ov 
<w.knopper@hellendoorn.nl>, griffies in Ov <griffie@dalfsen.nl>, griffies in Ov 
<info@dinkelland.nl>, griffies in Ov <griffïe@deventer.nl>, griffies in Ov 
<g.raaben@haaksbergen.nl>, griffies in Ov <jolanda.waaijer@hardenberg.nl>, griffies in 
Ov <info@hofvantwente.nl>, griffies in Ov <griffie@kampen.nl>, griffies in Ov 
<b.duursema@olst-wijhe.nl>, griffies in Ov <griffie@ommen.nl>, griffies in Ov 
<griffie@raalte.nl>, griffies in Ov <gemeente@staphorst.nl>, griffies in Ov 
<rob.moonen@steenwijkerland.nl>, griffies in Ov <fgs.droste@tubbergen.nl>, griffies in 
Ov <info@twenterand.nl>, griffies in Ov <gemeente@wierden.nl>, griffies in Ov 
<griffie@zwartewaterland.nl>, statengriffie <Statengriffie@overijssel.nl>, regio twente 
<info@regiotwente.nl> ^ 

Datum: Do, sep 9, 2010 1:42 
Onderwerp: afschaffing strippenkaart 
Bijlagen: 100906brief_overhaaste_invoering_ovchipkaart.doc.pdf; 100906 15-punten_ovchipkaart 

overijssel-twente.doc 

Geachte griffiers van Overijssel, 

In de bijlage treft u een briefen een 15-puntenplan voor volledige invoering van de OV-chipkaart. 
Deze informatie is bedoeld voor alle gemeenteraadsleden en colleges van B&W van Overijssel, Provinciale Staten 
van Overijssel en de Regioraad van de Regio Twente. 
Wilt u er zorg voor dragen dat het binnen uw organisatie bij de juiste personen terecht komt? 
Vertrouwend op uw snelle en kundige actie zal de informatie snel op de juiste plek zijn. 
Als er nog vragen zijn dan hoor ik het graag. 
Alvast bedankt voor de snelle reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Javier Cornelissen 
medewerker SP statenfractie Overijssel 
M 06 12 70 97 45 
E overijssel(g),sp.nl 
I overijssel.sp.nl 
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